Receipt No.

Exhibition of Architectural Design in Developing Countries 2018
發展中國家建築設計大展2018
Title/作品名稱
                   　　　　　　　　　　　　　　　　　　　                      　　　　　

	Classification
	1. Architectural design/建築設計類
2. Urban planning/城市規劃類
3. Municipal engineering/市政工程類
4. Landscape/園林景觀類
5. Interior design/室內設計類
6. Digital performance/數字表現類
7. Other/其他 

(Underline your option/請在參賽類別下麵添加下劃線)

	Name(s)
	
	≤5

	姓名
	
	

	Address/地址
	Postal code/郵編:       Mobile number/手機號碼: 
Address/地址:

	Nationality/國籍
	

	E-Mail/電郵
	


The information in your application will be used for announcements of the results of the evaluation, award ceremony. It will not be used for any other purpose.

表格中的資訊將被用於評選結果的公佈和頒獎。它不會被用於任何其他用途。
The list of members must include each member's name.
成員名單必須包括每一個成員的名字。
Please fill in the form in Chinese (simplified or traditional) and English at the same time.

請用中文（簡體或者繁體均可）和英文同時填寫。

The electronic documents submitted by the participants include: registration form, design work, payment voucher or photo, electronic scan of student ID (if any), electronic scan of the recommendation (if any), the electronic scan of the award certificate (if any).

參賽者須提交的電子檔包括：報名表、設計作品、繳費憑證的截圖或照片，學生證件的電子掃描件（若有）、指導教師推薦意見的電子掃描件（若有）、參賽設計作品在其他賽事獲獎證書的電子掃描件（若有）。
For more information, please visit the official website: HTTP://WWW.ARCHIAWARD.NET
更多資訊請訪問官網：HTTP://WWW.ARCHIAWARD.NET
